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PREDLOG ZAPISNIKA 
OBČINSKI SVET 
Odbor za finance in premoženje 
 
Številka: 011-0054/2015-2 (110) 
Datum:   17/11-2015 

 
 

Z A P I S N I K 
 
 

8. redne seje Odbora za finance in premoženje Občinskega sveta Občine Slovenske 
Konjice, ki je bila v ponedeljek dne, 16. novembra 2015 ob 16.00 uri v sejni sobi  Občine 
Slovenske Konjice. 

 
PRISOTNI: Stane FRIM – predsednik, Lucija SEŠEL, Franc OREŠNIK, Tomaž LAJNŠČEK, Jernej 
ŠTROMAJER - člani                          
ODSOTNI:  -    
OSTALI PRISOTNI: Miran Gorinšek, župan, Tomaž Popović, direktor Vrtca, Tanja Egartner, 
računovodkinja Vrtca, Alojz Pačnik, direktor Občinske uprave, Urška Udovičič, javna uslužbenka 
Medobčinskega urada in Smiljana Sirc Vipotnik, javna uslužbenka Občinske uprave  
                            
Sejo je vodil predsednik Stane Frim, zapisnik je pisala  Nada Pučnik.  
 
Sprejet je bil naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Predlog Odloka o proračunu  Občine Slovenske Konjice za leto 2016 
2. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje, številu 

otrok v oddelkih in rezervaciji v javnih vrtcih Občine Slovenske Konjice 
3. Predlog Sklepa o nakupu deleža družbe Komunala d.o.o. Slovenska Bistrica 
4. Predlog Odloka  prenehanju veljavnosti Odloka o prispevku za investicijska vlaganja v objekte 

vodooskrbe ter objekte odvajanja in čiščenja odpadnih voda 
5. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o financiranju političnih strank 

Predlog Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov Občinskega 
sveta Občine Slovenske Konjice 

6. Razno 
 
Soglasno je bil potrjen zapisnik 7. redne seje z dne 19/10- 2015.  
 
K1  
Predlog proračuna za leto 2016 je predstavil župan Miran Gorinšek. Prihodki so planirani v višini 
10.500.000 EUR (znižanje za 1.706.000 EUR) in temeljijo na lastni oceni, ker povprečnina za leto 
2016 še ni določena. Okrnjene so investicije, ker ni bilo razpisov, ni razpoložljivih virov. Odhodki 
znašajo 10.750.000 EUR; za pripravljene projekte pa bi dodatno potrebovali še  preko 6.000.000  
EUR. Na odhodkovni strani naraščajo obveznosti za  zakonske naloge (oskrbnine v vrtcih, prevozi 
osnovnošolcev, oskrbnine v socialnih zavodih, subvencije). Delež za  predšolsko vzgojo znaša že 
preko 22%. Za investicijo vrtec bo izvedena revizija projekta, zato bo le-ta uvrščena v plan, ko 
bodo znani rezultati in finančna konstrukcija; oblikovana pa je postavka v višini sproščenih 
sredstev odplačanega  leasinga za gimnazijo. Krajevnim skupnostim se vračajo v letu 2015 
znižana sredstva. Župan predlaga združevanje investicijskih sredstev KS.  
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V nadaljevanju je dodatno obrazložitev podala še vodja oddelka za javne finance Nada Pučnik in 
povedala, da bodo potrebni popravki proračuna pri postavkah za plače in druge osebne prejemke, 
ker je Vlada  RS s sindikata javnega sektorja  preteklem tednu podpisala dogovor. V letu 2016  
bodo  delno sproščene plače in zvišan bo regres za letni dopust.   
 
V razpravi so sodelovali:  Stane Frim,  Tomaž Lajnšček,  Franc Orešnik in Jernej Štromajer 
 
Izpostavljeno je bilo: 
• pridobiti informacije o pilotnem projektu participatornega proračuna 
• ali je potrebna cenitev GJI glede na 2. odstavek  18. člena Uredbe o stvarnem premoženju 

države in samoupravnih lokalnih skupnosti  
• združevanje razdrobljenih investicijskih sredstev KS s ciljem racionalne izvedbe in v skladu s 

planom in prioritetami  
 
Pobuda: Občina naj pripravi strategijo upravljanja in vzdrževanja bazenov. 
 
SKLEP (5 prisotnih, 4 za) 
Odbor za finance in premoženje predlaga Občinskemu svetu da sprejme Predlog odloka o 
proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2016 in podpira županov predlog o 
združevanju investicijskih sredstev KS.  
 
K2 
Predlog cen programov v Vrtcu Slov. Konjice sta predstavila direktor Tomaž Popović in 
računovodkinja Tanja Egartner.  Razlog povišanja cen so višje plače zaradi sprostitve napredovanj 
od 1.12.2015 dalje, zvišanje plačnih razredov od 1.9.2016 dalje, zvišanje regresa za letni dopust in 
materialnih stroškov. V predloženem gradivu  je predlagano zvišanja cen programov za 5,62% od 
1.12.2015 dalje. Predstavnika Vrtca pa sta navzoče seznanili tudi z variantnim predlogom, da bi se 
cena programa za 1. starostno obdobje zvišala manj, razlika pa bi se nadomestila v kombiniranih 
oddelkih.  
   
V razpravi so sodelovali:  Franc Orešnik, Tomaž Lajnšček, Stane Frim 
 
Izpostavljeno je bilo: 
• razlogi zniževanja števila otrok 
• primerjava cen z ostalimi vrtci  
 
SKLEP (5 prisotnih, 3 za) 
Odbor za finance in premoženje predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Sklep o 
spremembah Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje, številu otrok v oddelkih 
in rezervaciji v javnih vrtcih Občine Slovenske Konjice od 1.12.2015 dalje in hkrati predlaga, 
da se cena za 1. starostno obdobje zviša manj kot v ostalih programih.  
 
K3 
Predlog Sklepa o nakupu deleža družbe Komunala d.o.o. Slovenska Bistrica sta predstavila župan 
Miran Gorinšek in Urška Udovičič. Odboru sta poročala o izvajanju in stanju projekta »CERO 
Slovenska Bistrica«. Gre za kohezijski projekt s tehnološkimi zmogljivostmi za potrebe osmih 
občin; delež občine Slovenske Konjice znaša 20,73%. Projekt bo zaključen v letu 2015. Pravna 
osnova za vlaganje v objekt in nadalje za podelitev koncesije je lastniški delež, zato je predlagan  
nakup deleža družbe Komunala d.o.o. Slovenska Bistrica v višini 0,2%, kar znaša 398,25 EUR.   
 
Razprave ni bilo.  
 
SKLEP (5 prisotnih, 5 za) 
Odbor za finance in premoženje predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Sklep o nakupu 
deleža družbe Komunala d.o.o. Slovenska Bistrica. 
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K4 
Predlog Odloka  prenehanju veljavnosti Odloka o prispevku za investicijska vlaganja v objekte 
vodooskrbe ter objekte odvajanja in čiščenja odpadnih voda sta predstavila župan Miran Gorinšek 
in Smiljana Sirc Vipotnik. Odlok je bil sprejet v letu 2007 z namenom zagotovitve namenskih virov. 
Zaradi spremembe področne zakonodaje so sedaj namenski viri zagotovljeni, zato je predlagano 
prenehanje veljavnosti odloka.  
 
V razpravi je Tomaž Lajnšček vprašal, če je sprememba že bila upoštevana v elaboratu iz prejšnje 
seje. 
 
SKLEP (5 prisotnih, 5 za) 
Odbor za finance in premoženje predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Odlok  prenehanju 
veljavnosti Odloka o prispevku za investicijska vlaganja v objekte vodooskrbe ter objekte 
odvajanja in čiščenja odpadnih voda. 
 
K5 
Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o financiranju političnih strank in Predlog 
Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov Občinskega sveta Občine 
Slovenske Konjice je predstavil direktor Občinske uprave Alojz Pačnik. Pravilnik je bil dopolnjen 
glede na pripombe Odbora za finance in ostalih odborov. Višina sredstev za financiranje političnih 
strank in za delo svetniških skupin ter samostojnih svetnikov je določena v procentu in za prve 
znaša 0,25%, za druge pa 0,05% prihodkov proračuna predvidenih za zakonske naloge.  
 
V razpravi sta sodelovala:  Jernej Štromajer in Tomaž Lajnšček 
 
Jernej Štromajer je ponovno povedal, da se ne strinja   z obrazložitvijo in zniževanjem sredstev, 
ker višini sredstev ni bila sporna. 
 
SKLEP (5 prisotnih, 3 za, 1 proti) 
Odbor za finance in premoženje predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Sklep o 
spremembah in dopolnitvah Sklepa o financiranju političnih strank in  Pravilnik o sredstvih 
za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov Občinskega sveta Občine Slovenske 
Konjice. 
 
K6 
Pod točko razno je župan Miran Gorinšek odbor seznanil z odpisom dolgov občanom po Zakonu o 
pogojih za izvedbo odpusta dolgov. Splošna ugotovitev je, da zakon ni prinesel pričakovanih 
učinkov. V naši občini je skupaj bilo 19 upravičenih vlog (Vrtec 1, znesek 6.595 EUR že odpisan; 
JKP 10, znesek 1.730 EUR čaka na odločitev NS; SPK 8, znesek 7.493 EUR čaka na odločitev 
NS). 
 
Predsednik Stane Frim je odbor obvestil, da je na zadnji seji Občinskega sveta na predlog 
statutarno pravne komisije prevladala odločitev, da Občinski svet ne odloča o izplačilu nagrade 
direktorju JKP. Član Franc Orešnik je v to podvomil, ker pogodbo o zaposlitvi, ki določa tudi 
variabilni del, sopodpiše  župan, zato je potrebno pravno dilemo  razčistiti.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.35 uri. 
 
Zapisala:  
Nada Pučnik 

PREDSEDNIK ODBORA 
ZA FINANCE IN PREMOŽENJE 

Stane Frim 
                                                                                                     


